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1 і 2 грудня 2014 року 
відбувся семінар пасторів за 
участю преподобної Суджін 
Лі, президента Асоціації 
п а с то р і в  Цент р а л ьно ї 
Церкви Манмін. Його провів 
«Кришталевий  форум» 
(Асоціація  ізраїльських 
пасторів) у готелі «Єгуда», 
м. Єрусалим, Ізраїль. На 
семінарі  були  присутні 
приблизно 130 пасторів і 
церковних лідерів не лише з 
Ізраїлю і Кореї, але з багатьох 
інших країн світу: Росії, 
Великобританії, Фінляндії, 
Латвії та Нігерії. 
Перед проповіддю лідер 

прославляння  Роуз  Ган 
прославила Бога російською, 
єврейською та англійською 
мовами, а команда могутнього 
про с л а вл янн я  у  т а нц і 
виконала танець-підтримку, 
а також представила інші, 
прекрасні номери, в яких 
можна було побачити любов 
Господа, яку Він явив нам на 
хресті. Учасники семінару 

разом прославили Господа і 
сповнилися благодаттю. 
Основна тема семінару 

–  «Слово  про  хр е с т» , 
найважливіша і найвідоміша 
п р о п о в і д ь  с т а р ш о г о 
пастора доктора Джерок 
Лі, в якій говориться про 
план спасіння через Ісуса 
Христа. Преподобна Суджін 
Лі  докладно  розпов іла 
про найсуттєвіші питання 
«Слова»: чому Бог створив 
людство; Його провидіння 
щодо зрощення людства; 
чому Він посадив дерево 
з н а н н я  д о б р а  і  з л а  в 
еденському раю; таємниця, 
прихована ще до початку 
віків; чому Ісус – наш єдиний 
Спаситель. 
Незважаючи  на  те ,  що 

учасникам в цілому було 
знайоме  послання ,  вони 
в и з н а л и ,  що  з а в д я к и 
докладному  поясненню 
отримали краще розуміння 
глибокого духовного плану. 
Після проповіді преподобна 

Лі повела всіх у прославлянні 
і молитві покаяння. Пастори 
покаялися у тому, що не жили 
за Божим Словом і були не 
здібними пасторами. Завдяки 
вогняним справам Духу, які 
наповнювали семінар, вони 
отримали нову силу. 
У своєму вітальному слові 

пан Гілік Бар, генеральний 
секретар лейбористської 
п а р т і ї  і  ч л е н  к н е с е ту 
лейборис т с ько ї  парт і ї 
висловив подяку за молитву 
доктора Джерок Лі за його 
країну і дав преподобній 
Суджін Лі значок кнесету. 
Пастор  І гор  Нік і т і н , 

президент каналу ТіБіЕн 
Росія  сказав :  «Відколи 
доктор Джерок Лі здійснив 
Об ’єднану  кампан ію  в 
Ізраїлі у 2009 році, багато 
месіанських євреїв в Ізраїлі 
с т а ли  впевнен ішими  і 
активнішими. Ми можемо 
поширювати  Євангеліє  і 
вільніше проводити своє 
радіомовне служіння. Я би 

хотів транслювати на своєму 
новому каналі «Слово життя» 
доктора  Лі  єврейською 
мовою». 

2  грудня  преподобна 
Суджін Лі і місіонерська 
команда  були  запрошені 
н а  Дру г ий  в с е с в і т н і й 
форум міжнародних зборів 
кнесету «Рука допомоги», 
організований кнесетом, 
імміграційним комітетом, 
ком і т е т о м  у  с п р а в а х 
іммігрантів та емігрантів, 
союзом «Рука допомоги» 
ізраїльського всесвітнього 
форуму (голова – доктор 
Анд р е  Га з і о р о в с ь к і ) . 
Цю  п о д і ю  в і д в і д а л и 
директори  міжнародних 
ор г а н і з а ц і й  допомо ги 
жертвам Голокосту, у тому 
числі пан Йоел Развозов, 
голова  імм і грац ійного 
комітету, комітету у справах 
іммігрантів та емігрантів, 
інші  партнери  і  особи , 
які пережили Голокост. У 
своїй  вітальній  промові 

преподобна Лі сказала, що 
світові конфлікти і проблеми 
можна вирішити лише за 
допомогою любові Бога і 
Його сили, привівши приклад 
служіння доктора Джерок Лі. 
Її промова викликала велику 
зацікавленість і була добре 
сприйнята учасниками. 
Крім того, преподобна Лі 

представила доктора Джерок 
Лі і служіння Манмін, а 
також поділилася посланням 
благословення в інтерв’ю для 
«Дейлі Ізраел» (ізраїльський 
онлайн телеканал) та ТіБіЕн 
Росія. 28 і 30 листопада вона 
провела збори у церквах 
Єрусалиму і Палестини, 
де проповідувала на теми: 
«Вічне життя, яке дається, 
якщо ми спокушуємо тіло 
Сина Людського і п’ємо Його 
кров», а також «Тілесна віра 
і духовна віра». Потім вона 
помолилася про хворих з 
хусткою сили (Книга Дії 
19:11-12), і багато людей 
зцілилося. 

Після служіння доктора Джерок Лі в Ізраїлі «Кришталевий форум» (Асоціація пасторів Ізраїлю) здійснив кілька подій і запросив Центральну Церкву Манмін. У 2014 році преподобна 
Суджін Лі прочитала проповіді про хрест та істинну віру на семінарі пасторів. Її також було запрошено на подію у кнесет, а також для поширення служіння доктора Лі (фото 1-4). 
Вона провела збори у церквах Єрусалиму і Палестини. Лідер прославляння Роуз Ган і команда могутнього прославляння у танці показали на сцені свої чудові виступи (фото 5-8). 
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«Слово про хрест» – семінар для ізраїльських пасторів
Преподобну Суджін Лі було запрошено на Другий всесвітній форум міжнародних 

зборів кнесету «Рука допомоги»
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1. Центральна Церква Манмін вірить, що Біблія – це досконале і бездоганне   
    Слово, яке надихнув Бог.
2. Центральна Церква Манмін вірить у єдність і дію триєдиного Бога: Бога-
    Святого Отця, Бога-Святого Сина і Бога-Святого Духа. 
3. Центральна Церква Манмін вірить, що ми отримали прощення за гріхи через 
    кров Ісуса Христа, якою Він викупив нас. 
4. Центральна Церква Манмін вірить у воскресіння і вознесіння Ісуса Христа,   

     Його Друге пришестя, тисячолітнє царство Христа і вічні небеса.
5. Члени Центральної Церкви Манмін сповідують свою віру через 
   «Апостольський символ віри» кожен раз, коли збираються разом, і вірять у його 
    зміст буквально».
 «[Бог] Сам дає всім і життя, і дихання, і все». (Книга Дії 17:25) 
 «І нема ні в кім іншім спасіння. Бо під небом нема іншого Ймення, даного   
  людям, що ним би спастися ми мали». (Книга Дії 4:12) 

Символ віри
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Старший пастор доктор Джерок Лі

«Не призивай Імення ГОСПОДА, Бога твого, надаремно, бо не помилує Господь того, хто призиватиме Його Ймення надаремно»
 (Книга Вихід 20:7).

«Не призивай Імення ГОСПОДА, 
Бога твого, надаремно»

Звернувшись  до  тлумачного 
словника ,  можна  дізнатися ,  що 
фраза  «призивати  чиєсь  ім ’я 
даремно» означає «являти неповагу, 
використовуючи  чиєсь  ім ’я» . 
Тож призивати ім’я Бога даремно 
означає недоречно, нешанобливо 
використовувати святе ім’я Бога.
Бог не залишить без покарання 

людей, які призивали Його ім’я 
даремно. Тепер давайте розглянемо 
три  причини ,  чому  призивати 
ім’я Бога даремно – це гріх, який 
заслуговує на покарання. 

По-перше, це означає, що люди 
не вірять у Бога-Творця, тому це 
гріх
Серед філософів, які намагалися 

зазирнути глибоко у життя і всі 
процеси, були такі, хто стверджував, 
що Бог мертвий. А деякі звичайні 
люди говорять, що Бог не існує. 
Російський космонавт колись сказав, 

що він побував у космосі, але Бога 
там не побачив. Однак американські 
космонавти після свого польоту 
у космос сказали, що відчували 
присутність Бога. Як космонавт, 
росіянин мав би знати, наскільки 
мало він побачив і вивчив порівняно з 
усім всесвітом. Але побачивши надто 
мало, він сказав, що Бог, Який створив 
всесвіт, не існує! Це безглуздо! 
У Псалмі 52:2 написано: «Безумний 

говорить у серці своїм: Нема Бога! 
Зіпсулись вони, і несправедливість 
о б р и д л и в у  ч и н я т ь ,  н е м а 
доброчинця!...» Якщо ми поглянемо 

на все з покірливим серцем, ми 
можемо  знайти  безліч  доказів 
існування живого Бога (Послання до 
римлян 1:20). 
Крім того, багато проповідників 

свідчать про живого Бога і Господа 
Ісуса Христа. Однак якщо серце 
якоїсь людини зачерствіло, вона не 
визнає Бога і, як наслідок, призиває 
ім’я Бога даремно. Це напевно є гріх, 
що приводить до покарання. 

По-друге, призивати ім’я Бога 
даремно означає насміхатися над 
Ним, тому це гріх
Глузування – це нешанобливе 

ставлення або осміяння. Чи можна 
вважати людину безгрішною, якщо 
вона наважилась насміхатися над 
Богом-Творцем?
У  Псалмі  95:4 написано:  «Бо 

великий ГОСПОДЬ і прославлений 
вельми, Він грізний понад богів усіх!» 
У Книзі Вихід 33:20 написано: «І Він 
промовив: Ти не зможеш побачити 
лиця Мого, бо людина не може 
побачити Мене і жити» Як написано: 
Бог великий (1 Послання до Тимофія 
6:16).
В Кореї ми навіть своїх батьків, 

або людей, яких поважаємо, не 
називаємо по імені. Якщо нам треба 
звернутися до них безпосередньо, 
ми  використовуємо  шанобливі 
слова. Ізраїльтяни, читаючи Біблію, 
не вимовляли імені Бога своїми 
вустами. Коли у тексті траплялося 
ім’я «ГОСПОДЬ Бог», вони просто 
говорили «Адонай», що означає «Мій 
Господь», щоби прямо не назвати 
велике імення Бога. 
Але навіть сьогодні деякі віруючі 

використовують ім’я Бога або цитати 
з Біблії у своїх безглуздих жартах, 
насміхаючись над Богом. Слово в 
Біблії – це Бог, тож якщо людина не 
поважає його, це означає, що вона не 
поважає Бога і насміхається над Ним. 
Говорити неправду в ім’я Бога 

означає використовувати Його ім’я 
даремно. Припустимо, у когось 
з’явилась власна ідея, але при цьому 
він говорить, що почув голос Бога, 
або отримав спонукання Духу. Якщо 
людина буде використовувати імення 
Бога таким чином, це дуже образливо. 
Бог знає наші серця, думки, слова, 

справи і судить відповідно до них. 

Вірячи у це, ми не можемо вчинити 
гріх, вживаючи Його ім’я даремно і 
насміхаючись над Ним. 
Ми повинні знати ще дещо. Якщо 

ми поважаємо Бога, ми повинні бути 
дуже обережними, виконуючи все, 
що пов’язане з Богом, і промовляючи 
Його ім’я.
М и  п о в и н н і  ч и т а т и  а б о 

використовувати цитати із Біблії в 
благочестивій манері. Ми повинні 
дбайливо, з любов’ю ставитися до 
храмів і до речей в них. Якщо ми 
розпоряджаємося фінансами церкви, 
ми повинні витрачати їх правильно 
і дбайливо. Якщо ми помилково 
розіб’ємо склянку або чашку у церкві, 
ми не повинні це залишати просто 
так. Ми дуже добре знаємо, що навіть 
малі речі були присвячені Богові. 
Коли ми говоримо про людину, 

якій Бог дав Свою силу, або про 
справи Святого Духу, ми повинні бути 
розсудливими, щоби не осудити, не 
образити, покладаючись на власні 
тілесні думки. Як було сказано, 
якщо ми шануємо Бога, ми будемо 
намагатися благочестиво ставитися до 
всього, що належить Богові. 

По - т рет є ,  вони  го воря т ь 
неправду в ім’я Бога 
У Старому Заповіті розповідається 

по  лжепророків ,  які  вводили  в 
оману людей, називаючи те, чого 
Бог  не  говорив ,  Божим  Словом 
або пророцтвом від Бога. У Книзі 
Повторення  Закону  18 :20  Бог 
застерігав таких людей: «А той 
пророк, що зухвало відважиться 
промовляти Моїм Ім’ям слова, яких 
Я не наказав був йому говорити, і що 
буде говорити, і що буде говорити 
ім’ям інших богів, хай помре той 
пророк». 
Якщо людина наважилася сказати 

неправду ім’ям Бога, покаранням за 
це буде смерть. І такі люди приводять 
себе до покарання (Об’явлення 21:8). 
Якщо вони клянуться ім’ям Бога і 
не виконують клятви, вони також 
призивають Його імення даремно. 
Як написано у Книзі Левит 19:12: 
«І не будете присягати Моїм Іменем 
на неправду, бо зневажиш Ім’я Бога 
свого. Я Господь!»
Але навіть у наш час віруючі 

говорять неправду, прикриваючись 

ім’ям Бога. Звичайно вони говорять: 
«Я почув голос Святого Духу під час 
молитви», або «Це зробив Бог», хоча 
це була зовсім не робота Бога. 
Звичайно, Божі діти повинні чути 

голос Святого Духу і скеровуватися 
Ним, але не всі вони беззастережно 
можуть чути голос Духа. В залежності 
від того, наскільки вони позбулися 
гріхів і заміщають їх правдою, вони 
можуть чути його ясніше. Незважаючи 
на те, що вони можуть чути його 
у якійсь мірі, доки не почують на 
100%, вони повинні тренуватися чітко 
розрізняти його. Отже, не маючи 
чіткого розуміння, що то є голос Духу, 
ми не повинні робити висновок, що то 
є Його робота. 
Те  с аме  с то сує т ь с я  і ншого 

духовного досвіду: снів або видінь. 
Наприклад, деякі сни посилає Бог, але 
деякі походять з думок людини або від 
сатани. Ми не можемо стверджувати, 
що наші сни дав нам Бог. І коли 
хтось говорить нам, що Святий Дух 
сказав йому щось, ми повинні бути 
обережними. Ми не повинні говорити 
«так», це голос Святого Духу або 
«ні», це не він. Ми повинні бути 
розсудливими. 
Деяких людей спіткають нещастя 

через власні гріхи, але вони говорять: 
«Бог штовхнув мене». Коли все 
відбувається так, як вони хочуть, 
вони говорять: «Бог благословив 
мене». Але коли через деякий час 
відбувається навпаки, вони говорять: 
«Бог чинить перешкоди». Вони 
змінюють свої слова і систематично 
неправильно вживають ім’я Бога. 
Деякі люди говорять, що таким чином 
сповідують свою віру, але недбале 
вживання імені Бога – це зовсім інше. 
Люди, які визнають Бога в усьому, 

обережніше промовлятимуть ім’я 
Бога вустами і намагатимуться діяти в 
істині. 
Любі брати і сестри у Христі, 

якщо ви шануєте Бога всім серцем, 
ви не будете призивати Його ім’я 
даремно, ви все робитимете, маючи 
благоговіння до Бога.
В ім’я Господа нашого я молюся про 

те, щоби таким чином ви отримали 
Божу нагороду і запоруку всім своїм 
словам і справам (1 Книга Самуїлова 
2:30) і потрапили до найславетнішого 
місця на небесах. 
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Духовна «манна» небесна посилається у 
цей світ, схожий на пустелю

 Духовна манна з небес відновлює душі і відроджує їхнє життя за допомогою глибокої 
любові Бога, яка міститься у ній. Про цю «манну» розповідається у книзі «Манна шести 
днів». Вона призначена і підготована для проведення служіння членів малих груп протягом 
тижня. Від початку її видання за останні 25 років книжка вивела незліченну кількість людей з 
цього світу, схожого на пустелю, до «краю ханаанського», що тече молоком та медом. 
Нещодавно було опубліковано нове виправлене видання. У Частині І розповідається про 

любов Бога у створінні людей за Його образом і їхнє зрощення для отримання справжніх 
дітей. У Частині ІІ і ІІІ розповідається про Ісуса Христа, Який є шляхом спасіння, а також 
слово про хрест. У Частині ІV стисло розповідається про методи отримання і збереження 
істинної віри та бездоганного спасіння. У Частині V йдеться про міру віри і небесні оселі, а у 
Частині VІ розповідається про християнські свята. 

Зустрівши живого Бога і ставши Його 
служителем, доктор Джерок Лі хотів 
більше пізнати Його сутність і волю. 
Тому він багато молився і постив. 

Бог прийняв його відданість і дав 
докладне описання духовного світу, 
про який написано в Біблії: план 
Божого створіння; слово про хрест; 
небеса і пекло; міра віри; а також 
дух, душа і тіло. 

Бог хотів визволити ізраїльтян від 
єгипетського рабства і привести їх у 
ханаанський край, що тече молоком 
та  медом .  Але  щоби  увійти  у  той 
благословенний край, вони повинні були 
перейти пустелю. 
Незважаючи на те, що люди багато разів 

відчували на собі дію Божих справ під час 
виходу з Єгипту, перебуваючи у пустелі, 
вони все рівно звинувачували Бога у своїх 
стражданнях, бо страждали від спраги і 
голоду. Мойсей молився Богові і у відповідь 
на його молитву Бог перетворив гірку воду 
біля Мари на солодку, Він також послав 
людям манну і перепелів, щоби вони могли 
втамувати свою спрагу і голод. 
Про «манну» добре розповідається у 

Книзі Вихід 16:14: «І піднялася верства 
тієї роси, аж ось на поверхні пустині щось 
дрібне, вузькувате, дрібне, немов паморозь 
на землі». У Книзі Вихід 16:31 написано: «І 
назвав Ізраїлів дім ім'я тому: манна. Вона 
була, як коріяндрове насіння, біла, а смак її, 
як тісто в меду». 
Для ізраїльського народу «манна» була 

хлібом, який мав зберегти їхнє життя 
протягом 40-річної подорожі у пустелі 
(Вихід 16). Однак нам, хто живе у світі, 
схожому на пустелю, Бог дає «духовну 
манну» – Боже Слово. Він також дав нам 
Ісуса Христа, що є Словом, Який, ставши 
тілом, прийшов на землю. Боже Слово, 
духовна манна, дає нам вічне життя. 

В Євангелії від Івана 6:48-51 написано: 
«Я хліб життя! Отці ваші в пустині їли 
манну, і померли. То є хліб, Який сходить 
із неба, щоб не вмер, хто Його споживає. 
Я хліб живий, що з неба зійшов: коли хто 
споживатиме хліб цей, той повік буде жити. 
А хліб, що дам Я, то є тіло Моє, яке Я за 
життя світові дам». 
Бог давав манну синам Ізраїлевим 

протягом їхнього життя у пустелі, але Він 
дозволив збирати її протягом шести днів, 
а на сьомий день дав суботу. Тобто, Він 
дозволив їм відпочити на сьомий день, так 
само, як Бог відпочивав на сьомий день 
після шести днів створення світу (Книга 
Буття 2:2-3).
Сьогодні ми святимо День Господній 

у неділю – день духовного відпочинку. У 
День Господній ми збираємося у церкві, 
поклоняємося Богові і слухаємо проповідь. 
Ми маємо духовну їжу з небес, спілкуємося 
з Богом і збираємося разом з іншими 
членами церкви. 
Протягом інших шести днів ми повинні 

старанно  читати  Боже  Слово ,  яке  є 
духовною манною, і палко молитися. Якщо 
ви, отримуючи духовну манну, відчуваєте 
Божу любов і щоденно живете за Його 
Словом, ви напевно і дивним чином зберете 
врожай благословень.

До приходу у Церкву Манмін 
одна  моя  знайома  дала  мені 
п оч и т а т и  к н иж к у  «Ма н н а 
шести днів». Коли я прочитала 
її, я відновилася. Книжка була 
сповнена послань, які я до того 
не чула, хоча вже вісім років була 
християнкою. Я дуже зраділа і ніби 
поринула у розповідь. 

Стало зрозумілим, що я була 
духовно неосвічена, тому що не 
знала Божої любові, провидіння, 
яке крилося у хресті, не знала 
істинної віри, не знала, що існують 
різні небесні оселі. Такі речі має 
знати кожний християнин. Я була 
дуже вдячна, що дізналася про 
це. Понад усе мене вразило те, 

що існують різні міри віри, і крім 
того, я отримала надію на Новий 
Єрусалим ,  найкращу  небесну 
оселю. Я подумала: «Я повинна 
туди потрапити!» 
Тим часом моя душа відновилася, 

і нарешті я прийшла до церкви, 
сповненої слова життя і палкої 
молитви. Алілуя!

«Моя душа відновилася після прочитання книжки «Манна шести днів»»

Старша дияконіса Інсук Лі,
 54 роки, 18 парафія, 

Південна Корея

«Манна» – це хліб, який дав Бог 
ізраїльському народу у пустелі «Духовна манна»
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ВМХЛ Урім букс

«Я  насправді  дихаю? Я  можу 
ходити?»
Тепер я відчуваю радість, ніби 

лечу по небу, і думаю про те, що мені 
довелося пережити за останній час. 

На порозі смерті через сепсис
23 жовтня  2014 року  у  мене 

трохи піднялася температура, яка 
згодом підвищилася, мене стало 
лихоманити, але я не придав тому 
великого значення. 2 листопада в 
мене почало боліти все тіло. Я не міг 
рухатися, спати, сидіти або стояти. 
Що було найгірше, я втратив силу а 
потім навіть свідомість. 
Рано вранці 4 листопада 2014 року 

швидка забрала мене у реанімацію. 
Результати аналізів були жахливими. 
Цукор у крові перевищив показник 
500 mg/dl, а тиск опустився до 50. 
Протягом останніх трьох років я 
хворів на діабет, але він зовсім мене 
не турбував. Однак у той час функції 
моєї імунної системи знизилися, я 
їв навіть сиру рибу, яку діабетикам 
їсти не рекомендовано. Це стало 
причиною підвищеної кислотності 
крові, зневоднення і подальшого 
захворюванням  нирок .  Навіть 
почалося зараження крові, що на 
90% підвищило ризик смерті. 
Після того випадку я озирнувся на 

своє минуле життя, зрозумів, що у 
моєму серці ще залишалося відчуття 
самовдоволення, і покаявся перед 
Богом. У січні 1993 року дружина 
привела мене у Центральну Церкву 
Манмін. Мене зворушив старший 

пастор доктор Джерок Лі, щирий і 
правдивий, я відчув його любов. Тим 
часом я відновив своє серце і палко 
працював для Божого царства. Однак 
я досі наполягав на правильності 
власних  думок  і  не  покладався 
повністю на Бога. 
Я народився, коли у моїх батьків 

вже було чотири доньки, тож вони 
дуже раділи. Звичайно, у дитинстві 
я був охоплений любов’ю батьків. 
Це  стало  причиною  егоїзму  і 
надмірної самооцінки. Але коли я 
захворів, я не міг нічого вдіяти. Я 
зрозумів, що нічого не можу досягти, 
покладаючись лише на власні сили. 
Так я вирішив жити за благодаттю 
нашого Бога, Господа і пастиря. 

Я ожив завдяки молитві старшого 
пастора 
Навіть у лікарні температура не 

знижувалась, біль не переставав. 
Т і л о  м е н е  н е  с л у х а л о с я .  Я 
прокидався через кожні дві хвилини. 
6 листопада преподобна Хісун Лі, 
пастор керівництва Місії чоловіків, 
помолилася про мене з хусткою, над 
якою помолився старший пастор 
(Книга Дії 19:11-12). Після того я 
добре заснув. Однак наступного дня 
знову піднялася висока температура, 
мене кидало у холод, знову все 
боліло. 

8  листопада  о  5  ранку  через 
преподобну  Лі  я  отримав  по 
телефону молитву старшого пастора. 
Через годину я мав здати аналіз крові 
і сечі. Аналіз показав, що сепсис, 

підвищена  кислотність  крові  і 
зневоднення зникли, кров’яний тиск і 
температура тіла стали нормальними. 
Рівень запалення також зменшився. 
Алілуя! Мій лікар сказав, що це диво, 
і був абсолютно вражений. 
Я написав про ці чудові новини 

своєму старшому пастору, який 
перебував на той час у молитовному 
будиночку у горах. Я висловив свою 
щиру подяку, тому що отримав нове 
життя завдяки його молитві. Якби 
не милість Бога і Господа, якби не 
могутня молитва пастора, мене би 
тепер не було у цьому світі. 
Крім того, капіляри по всьому 

тілу полопалися, і моя шкіра стала 
червоною окрім місць, які бачили 
інші ,  але  симптом  зник  через 
тиждень, і моя шкіра стала м’якою. 
Моє фізичне тіло стало кращим 
завдяки чутливій любові Бога. Крім 
того, я мав змогу озирнутися на себе, 
відновитися завдяки милості Бога. Я 
став вдячнішим, почав більше цінити 
людей, які мене оточують. 

Я поновив своє життя, тож тепер я 
сповнений подяки і любові до Бога
Отримавши нове життя, я став 

вдячним, я зворушився любов’ю 
Бога ,  що  передалося  у  моєму 
прославлянні і молитвах. Проповіді 
у  церкві  стали  для  мене  більш 
зворушливими. Я схвильований, 
тому що можу поклонятися Богові. 
Я також зрозумів важливість всіх 
членів своєї родини. Я вдячний 
Богові за любов до всіх своїх родичів. 

Мої діти не мали жодних проблем 
зі здоров’ям навіть у підлітковому 
віці. Вони не потрапляли до лікарні 
і не приймали ліків. Моя старша 
донька, сестра Хеджін Кім, є членом 
Команди  небесного  танцю  при 
Комітеті виконавчих видів мистецтв, 
а також лідером малої групи. Моя 
друга донька, сестра Хемін Кім – 
лідер групи. Моя дружина, старша 
дияконіса Сангі Парк, – лідер і 
районний лідер у другій великій 
гранд парафії. Я – віце-президент 
Місії чоловіків. Ми наполегливо 
працюємо для Божого царства і 
відчуваємо більше радості і щастя, 
любовно виховуючи один одного 
краще, ніж раніше. 
Про т я гом  к і л ь кох  р о к і в  я 

організовував і готував проведення 
літнього виїзного семінару Манмін. 
Тому я можу безпосередньо свідчити 
про могутні справи, явлені доктором 
Лі. Я дуже вдячний за роботу, яка 
винагороджується. Крім того, на знак 
визнання моєї роботи з організації 
виїзних семінарів, на Щорічних 
загальних зборах – 2015 церква 
нагородила мене почесним знаком. Я 
дуже вдячний Богові! 
Також передаю свою подяку і 

любов старшому пастору, котрий 
молився про мене з великою любов’ю 
і  силою ,  щоби  я  міг  отримати 
нове життя, коли я перебував на 
порозі смерті, котрий підняв мене 
за допомогою істини. Всю славу і 
подяку я складаю живому Богові, 
Котрий робить це зі мною. 

Старший Б’єонгі Кім, 50 років, 12 парафія

У Своїй великій любові Він дав мені нове життя, 
коли я перебував на порозі смерті


